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038/21 Tiltak for meir kostnadseffektiv drift i helse og omsorg - oppfølging av PwC-

rapport 

039/21 Retningsliner for bruk av momsavtaler i Alver kommune 

040/21 Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune 
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042/21 Reglement for styring av investeringsprosjekt 
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048/21 Melding/orientering til formannskapet 22.04.2021 

  

 

035/21: Godkjenning av  innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 035/21 Vedtak: 

Innkalling og saksliste er godkjent. 

 

036/21: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 036/21 Vedtak: 

Møteprotokollen er godkjent. 

 

037/21: Universelt utforma tilkomst til dagsturhytta Sjøbua i Byngja - kostnad og finansiering  

Ikkje off. § 23 3. ledd 

 

 

 

 

 

      
 



 

038/21: Tiltak for meir kostnadseffektiv drift i helse og omsorg - oppfølging av PwC-rapport 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Det vert starta opp eit 4-årig administrativt prosjekt for leiing, kvalitetsforbetring og 

ressurseffektiv drift i sektor helse og omsorg som rapporterer undervegs fagleg til utval for 

helse og omsorg og på økonomi til formannskapet.  

Organisering av dag- og aktiviseringstilbodet for brukarar i habiliteringstenesta vert evaluert 

og samstundes vert det starta opp dialog med vekstbedrifter om mogleg utviding av 

tilbodet.  

Auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar 

hjå private aktørar. 

Eldreråd 19.04.2021: 

Handsaming: 

Leni Dale-kommunalsjef orienterte i saka. 

 

Eldrerådet har ingen merknader til rådmannen sitt framlegg. 

 

ER- 020/21 uttale: 

Eldrerådet har ingen merknader. 

 

Ungdomsråd 19.04.2021: 

Behandling: 

UR støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak. Samrøystes 

 

UR- 023/21 Vedtak: 

UR støttar rådmannen sitt framlegg til vedtak.  

 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 19.04.2021: 

Handsaming: 

Rådet støttar rådmannen sitt framlegg, og imøteser vidare involvering.  

På møtet vårt i juni kjem vi tilbake til representasjon i referansegrupper i prosjektet, og til korleis 

vi ønskjer at desse gruppene vert trekte inn. 

Det er viktig at det heilt frå starten av ligg til grunn at tenestemottakarane skal kunna leva 

aktive liv, med størst mogleg sjølvstende. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke.  

 

RMNF- 017/21 uttale: 

Rådet støttar rådmannen sitt framlegg, og imøteser vidare involvering.  

På møtet vårt i juni kjem vi tilbake til representasjon i referansegrupper i prosjektet, og til 

korleis vi ønskjer at desse gruppene vert trekte inn. 

Det er viktig at det heilt frå starten av ligg til grunn at tenestemottakarane skal kunna leva 

aktive liv, med størst mogleg sjølvstende. 

 

 

Utval for helse og omsorg 20.04.2021: 

Handsaming: 

Kommunalsjef Leni Dale orienterte og svara på spørsmål. 

Utval for helse og omsorg vedtok rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

HO- 015/21 uttale: 

Det vert starta opp eit 4-årig administrativt prosjekt for leiing, kvalitetsforbetring og 



ressurseffektiv drift i sektor helse og omsorg som rapporterer undervegs fagleg til utval for 

helse og omsorg og på økonomi til formannskapet. 

 

Organisering av dag- og aktiviseringstilbodet for brukarar i habiliteringstenesta vert evaluert 

og samstundes vert det starta opp dialog med vekstbedrifter om mogleg utviding av 

tilbodet. 

 

Auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar 

hjå private aktørar. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Saka vert tatt vidare til endeleg avgjerd i kommunestyret. 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

Tilleggsframlegg frå Ø.Oddekalv-AP: 

Formannskapet ber om ei eiga sak når det som gjeld auka avlastingsplassar på Kvasten er 

nærmare konkretisert. 

 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 038/21 innstilling: 

Det vert starta opp eit 4-årig administrativt prosjekt for leiing, kvalitetsforbetring og 

ressurseffektiv drift i sektor helse og omsorg som rapporterer undervegs fagleg til utval for 

helse og omsorg og på økonomi til formannskapet.  

Organisering av dag- og aktiviseringstilbodet for brukarar i habiliteringstenesta vert evaluert 

og samstundes vert det starta opp dialog med vekstbedrifter om mogleg utviding av 

tilbodet.  

Auka tal avlastingsplassar til barn og unge ved Kvasten bustad og avvikle kjøp av plassar 

hjå private aktørar. 

Formannskapet ber om ei eiga sak når det som gjeld auka avlastingsplassar på Kvasten er 

nærmare konkretisert. 

039/21: Retningsliner for bruk av momsavtaler i Alver kommune 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 

kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1.» 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

Handsaming: 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtok. 

 

ND- 043/21 uttale: 

Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 

kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke 

 

FO- 039/21 innstilling: 

«Retningsliner for inngåing av mva-avtalar som ledd i gjennomføring av arealplanar i Alver 



kommune blir vedtatt slik dei ligg føre i vedlegg 1.» 

040/21: Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det 

ligg føre i vedlegg 2.» 

Utval for næringutvikling og drift 21.04.2021: 

Handsaming: 

Utvalet vedtok samrøystes rådmannen sitt framlegg til vedtak. 

 

ND- 042/21 uttale: 

Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det 

ligg føre i vedlegg 2. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 040/21 innstilling: 

«Føreseielegheitsvedtak for bruk av utbyggingsavtalar i Alver kommune blir vedtatt slik det 

ligg føre i vedlegg 2.» 

 

041/21: Retningsliner for tilknyting til offentleg VA-anlegg i Alver kommune  
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Kommunestyret vedtek følgjande retningsliner for plan- og bygningslova §§ 27-1 og 27-2 

om tilknyting til offentleg vass- og avløpsnett: 

 

1. Dersom kostnaden med tilkopling til både kommunalt vatn og avlaupsanlegg er større 

enn  2,5 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

 

2. Dersom kostnaden med tilkopling til berre kommunalt vatn eller berre kommunalt 

avløpsanlegg er større enn 2 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

 

3. Dersom det nyleg er gjort store investeringar i eksisterande private anlegg og desse 

anlegga fungerer tilfredsstillande, kan krav om tilknyting til offentleg anlegg utsettast med 

inntil 10 år. 

 

4. Summane i punkt 1 og 2 er rettleiande og gjeld for bustader.» 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 10 røyster (mot M.Klementsen-uavh., T.Sletten-

Hansen-uavh.og M.Færø-uavh.) 

 

Framlegg frå M.Klementsen-uavh.: 

Det vert eit tilbod for allereie busette innbyggjarar i Alver kommune å kopla seg på offentlig 

VA, men ikkje eit pålegg. Kostnadar for eksisterande bebuarar vert for stor når ein også tek 

med sanering av eksisterande privat VA. 

 

Framlegget fekk 3 røyster og fall (M.Klementsen-uavh., T.Sletten-Hansen-uavh.og M.Færø-

uavh.) 

 



FO- 041/21 innstilling: 

«Kommunestyret vedtek følgjande retningsliner for plan- og bygningslova §§ 27-1 og 27-2 

om tilknyting til offentleg vass- og avløpsnett: 

 

1. Dersom kostnaden med tilkopling til både kommunalt vatn og avlaupsanlegg er 

større enn  2,5 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna ordning. 

2. Dersom kostnaden med tilkopling til berre kommunalt vatn eller berre kommunalt 

avløpsanlegg er større enn 2 G kan kommunen vurdere å godkjenne ei anna 

ordning. 

3. Dersom det nyleg er gjort store investeringar i eksisterande private anlegg og desse 

anlegga fungerer tilfredsstillande, kan krav om tilknyting til offentleg anlegg 

utsettast med inntil 10 år. 

4. Summane i punkt 1 og 2 er rettleiande og gjeld for bustader.» 

 

 

042/21: Reglement for styring av investeringsprosjekt 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret vedtek reglement for styring av investeringsprosjekt slik det ligg føre i 

vedlegg til saka. 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke (A.Byrknes-KRF var ikkje tilstades under 

røystinga) 

 

FO- 042/21 innstilling: 

Kommunestyret vedtek reglement for styring av investeringsprosjekt slik det ligg føre i 

vedlegg til saka. 

043/21: Mellombels tilrettelegging av areal ved Helsehuset 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Kommunestyret løyver kr 2,3 mill til arrondering og mellombels opparbeiding av areal 

mellom Helsehuset og Kvassnesstemma, GBNR 188/370, 188/737.  

Av dette utgjer kr 0,5 mill eks mva kostnader til VA og kr 1,8 mill eks mva kostnader til veg. 

Investeringsbudsjettet for 2021 vert auka med kr 0,5 mill på VA (ekskl. mva) og kr 2,25 mill på 

veg (inkl. mva). 

Auken vert finansiert med bruk av lånemidlar med kr 2,3 mill og auke i mva-refusjon på kr 

0,45 mill.» 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Orientering ved eigedomssjef Line Valle. 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 043/21 innstilling: 

«Kommunestyret løyver kr 2,3 mill til arrondering og mellombels opparbeiding av areal 

mellom Helsehuset og Kvassnesstemma, GBNR 188/370, 188/737.  

Av dette utgjer kr 0,5 mill eks mva kostnader til VA og kr 1,8 mill eks mva kostnader til veg. 

Investeringsbudsjettet for 2021 vert auka med kr 0,5 mill på VA (ekskl. mva) og kr 2,25 mill på 

veg (inkl. mva). 

Auken vert finansiert med bruk av lånemidlar med kr 2,3 mill og auke i mva-refusjon på kr 

0,45 mill.» 

 



044/21: Lokale til E-sport 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Alver kommune avsluttar arbeidet med å finne lokale til Alver E-sport då intensjonen med 

verbalpunktet er rekna som oppfylt. 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 044/21 innstilling: 

 Alver kommune avsluttar arbeidet med å finne lokale til Alver E-sport då intensjonen med 

verbalpunktet er rekna som oppfylt. 

045/21: Nytt mandat for Brannstasjon på Manger 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Kommunestyret vedtek nytt mandat slik det ligg føre i vedlegg til saka 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 045/21 innstilling: 

Kommunestyret vedtek nytt mandat slik det ligg føre i vedlegg til saka 

046/21: Forskrift for politivedtekter for Alver kommune 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Formannskapet oversender framlegg til politivedtekter for godkjenning i kommunestyret, 

med følgjende formulering knytt til tigging: 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Formulering i rådmannen sitt framlegg - innstilling frå formannskapet vert endra til 

kommunestyret. 

Rådmannen sitt framlegg med endring vart samrøystes vedteke. 

 

Tilleggsframlegg frå AP og KrF ved Ø.Oddekalv-AP: 

Tigging utgår frå vedtektene. (§2-4 vert tatt vekk, og dei påfølgjande paragrafane blir 

oppdaterte med rett nummer) 

Framlegget vart vedteke med 9 røyster (mot T.Larsen-H, N.Øvreås-FRP, I.Fjeldsbø-H og 

T.Sletten-Hansen-Uavh.) 

 

Tilleggsframlegg frå T.Larsen-H: 

§2-4. Tigging skal lyde: 

Tigging på offentleg stad eller frå hus til hus, kan berre skje etter at det først er sendt melding 

til politiet som kan setja vilkår om tid og stad for tigginga. 

Framlegget fekk 4 røyster og fall (T.Larsen-H, N.Øvreås-FRP, I.Fjeldsbø-H og T.Sletten-Hansen-

Uavh.) 

 

FO- 046/21 innstilling: 

Kommunestyret oversender framlegg til politivedtekter for godkjenning i kommunestyret, 

med følgjende formulering knytt til tigging: 

Tigging utgår frå vedtektene. (§2-4 vert tatt vekk, og dei påfølgjande paragrafane blir 

oppdaterte med rett nummer) 

 

047/21: Midlar til utbygging av breiband 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

 Alver kommune skal søkje om tilskot til breibandsutbyggjing. 

 Alver kommune legg opp til 40% eigenkapital 

 Avklaring på endeleg eigenkapitalkostnad blir tatt i samband med i 

økonomiplanarbeidet for 2022 – 2025. 

 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 047/21 Vedtak: 

·  Alver kommune skal søkje om tilskot til breibandsutbyggjing. 

·  Alver kommune legg opp til 40% eigenkapital 

·  Avklaring på endeleg eigenkapitalkostnad blir tatt i samband med i 

økonomiplanarbeidet for 2022 – 2025. 

048/21: Melding/orientering til formannskapet 22.04.2021 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Meldinga vert teke til orientering 

Alver formannskap 22.04.2021: 

Handsaming: 

·  Dei psykososiale verkanadane av koronapandemien for barn og unge ved 

kommunalsjef Kristin Moe og kultursjef Eirik B.Utne 

·  Investeringar ved eigedomssjef Line M.Valle 

·  Økonomi går ut 

·  Prosess for kai 4 – u.off.jf.off.l.§ 23 4.ledd. Møtet vart lukka i denne orienteringa.   

Formannskapet gjorde samrøystes vedtak om at J.Hellestveit-SP, som styremedlem i 

Lindås tomteselskap AS, er inhabil i saka. Han forlot møtet då denne orienteringa 

starta.   

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 

FO- 048/21 Vedtak: 

Meldinga er teke til orientering 
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